



ملف الشركة **COMPANY PROFILE**

2024





نبذة عن مجموعة الجنوب ● ●

A Brief About South Group

مجموعة الجنوب هي شركة ليبية تم تأسيسها لتلبية احتياجات قطاع الانشاءات في ليبيا, حيث تقدم الشركة خدمات لوجستية متكاملة ومتخصصة لعملائها. مما يجعلها الشركة الرائدة في مجال الخدمات اللوجستية داخل ليبيا عن طريق حزمة متكاملة من الخدمات تغطي كافة احتياجات المشروع كما يتمتع فريق الشركة بخبرة في السوق الليبية تفوق العشرين عام .

Al Janoub Group is a Libyan company that was established to provide the basic requirements for the construction sector in Libya, as the company provides logistical and specialized services for it. Which makes the company famous in the field of technological services inside Libya via The service package includes all the basic requirements of the project, The company's team also has experience in the Libyan market that exceeds overall success.

ملف الشركة O2





- 🌘 نقل
- Transport
- مناولة Handling
- أعمال حفر وتسوية
 Excavation and leveling works
- توفير آليات والصيانة
 Providing machinery and maintenance
 - توفير الصخور ومواد البناء
 Providing rocks and building materials





تعتبر شركة مجموعة الجنوب المتخصـصــة في تقديم أفضــل خدمات النقل والخدمات اللوجســتية هي أقوى حليف لك في أي مشروع نقل محلي أو دولي. وتوفر الشركة أجود الخدمات باستخدام أحدث الأدوات والموارد. وتسعى الجهات الأربع باستمرار إلى تحسـين جودة خدمات النقل في ليبيا. بهدف مواكبة أحدث الاتجاهات في صناعة النقل.

Al Janoub Group Company, which specializes in providing the best transportation and logistics services, is your strongest ally in any local or international transportation project. The company provides the highest quality services using the latest tools and resources. The four parties are constantly seeking to improve the quality of transportation services in Libya. In order to keep up with the latest trends in the transportation industry.





...

تتبع مجموعة الجنوب إجراءات مشــددة للمحافظة على سلامة منتجاتها أثناء تحميلها على شاحنات التســـليم باستخدام معدات تحميل مناسبة كالأوناش العلوية والرافعات الشــــــوكية ورافعات الكومبي-لفت للتحميل الجانبي.

يتم تثبيت الحمولة على الشــــــــاحنات بمواد تربيط مناسبة كالأحزمة، والألواح المطاطية، وحبال النايلون والسلاسل المعدنية.

وقبل مغادرة المنتجات لمرافق مجموعة الجنوب ، تحرص الشــــــــــركة على التأكد من تثبيتها بإحكام وتغطيتها بشوادر مقاومة للماء ذات نوعية عالية مصممة خصيصًا لحماية المنتجات أثناء النقل.

Al Janoub Group follows strict procedures to maintain the safety of its products while loading them onto delivery trucks using appropriate loading equipment such as overhead cranes, forklifts and combi-lifts for side loading.

The load is secured to the trucks with suitable securing materials such as belts, rubber bands, nylon ropes and metal chains.

Before the products leave Al Janoub Group's facilities, the company takes care to ensure that they are securely fastened and covered with high-quality waterproof covers specifically designed to protect the products during transportation.



أعمال حفر وتسوية • • Excavation and leveling works

التســوية في مصــطلحات الحفر ، تشــير إلى عملية تحقيق الارتفاعات المعتمدة للمســتوى المطلوب لغرض البناء ، مع الأخذ في الاعتبار سماكة الألواح والأساسات والجســور المســقطة وما شابه ذلك. إن تحقيق قاعدة مستوى مثالية لأساس المشروع هو بلا شك أمر أساسى للغاية.

يمكن أيضًا تنفيذ إجراء التسوية على أي سطح ينبغي أن يكون مستويًا (مثل الممرات والمسارات). فى مجموعة الجنوب، نقدم فريقًا مدربًا ومرخصًا ومعتمدًا بالكامل والذي سيحضـر معدات الحفر اللازمة لمهمة

Follow training terminology, indicating how to achieve approved heights of the level required for construction purposes, taking into account the thickness of foundations, foundations, projected walls and the like. Getting a new base on the basics of a project is undoubtedly very essential.

The construction process can also be carried out on any surface that should be proposed (such as driveways and paths).

At Southern Group, we offer a fully trained, licensed and certified team who will bring the necessary drilling equipment to an agreement job and will therefore be able to permit everything on your behalf. You get everything you need from the mouse and operator customized to the needs of our team from the experienced site agreement company and the materials required from our own trucks.



توفير آليات والصيانة ● ●

Providing machinery and maintenance

نوفر معدات البناء الثقيلة لأغراض مختلفة في المشـــــاريع الكبيرة ، يعتمد اختيار أنواع مختلفة من المعدات الثقيلة على حجم العمل و اقتصاد المشـروع ، معدات البناء تجعل عملية البناء أسهل وأسرع ، الأنواع المختلفة من معدات البناء الثقيلة التى يكثر استخدامها فى البناء هى كما يلى:

- الحفارات - رافعات برجية

- حفار دراجلاین - المطاحن

- الجرافات - المناولات التليسكوبية

- ممهدات - فیلیر بانشرز

- مكشطة الجرارات ذات العجلات - شاحنات قلابة

- حفارات الخنادق - آلة حفر كومة

- آلة قيادة كومة

we provide Heavy construction equipment is used for different purposes in large projects. The choice of different types of heavy equipment depends on the size of the work and the economy of the project. Construction equipment makes the construction process easier and faster. The different types of heavy construction equipment that are frequently used in construction are as follows:

Excavators Mills

Dragline excavator Telescopic handlers

Bulldozers Filler Punchers

Graders Dump trucks

Wheel tractor scraper Pile drilling machine
Trenchers Pile driving machine

















صيانة الآليات وتوفيرقطع غيارها ● ●

Providing rocks and building materials

تعدّ قطع غيار المعدات أحد العوامل الحيوية التي تؤثر بشكل كبير على كفاءة واستمرارية أعمال الشركات في مختلف الصناعات. فتوافر قطع غيار سليمة وفعّالة يمثل عنصرًا أساسيًا في ضمان سلامة العمليات وتقليل فترات التوقف غير المخطط لها. حيث ترتبط هذه القطع بصيانة المعدات وإصلاحها، ما يعزز من استدامة الأعمال وزيادة الإنتاجية.

يمكن القول بأن توافر قطع للمعدات يلعب دورًا حيويًا في نجاح الشركات واستمراريتها. من خلال ضمان توفر هذه القطع بجودة عالية وفي الوقت المناسب، حيث يمكن للشركات تحقيق الإنتاجية المثلى وتقليل التوقفات غير المخطط لها، مما يساهم في تعزيز تجربة العملاء وبناء سمعة قوية في السوق.

Equipment spare parts are one of the vital factors that greatly affect the efficiency and continuity of business of companies in various industries. The availability of safe and effective spare parts is an essential element in ensuring safe operations and reducing unplanned downtime. These parts are related to equipment maintenance and repair, which enhances business sustainability and increases productivity.

It can be said that the availability of equipment parts plays a vital role in the success and continuity of companies. By ensuring the availability of these parts in high quality and at the right time, companies can achieve optimal productivity and reduce unplanned downtime, which contributes to enhancing the customer experience and building a strong reputation in the market.

















الصيانة الروتينية والوقائية للآليات الثقيلة ● ●

Construction Equipment Routine & Preventive Maintenance

تعتبر صيانة معدات البناء أسـلوبًا اسـتباقيًا ومجدولًا لإصـلاح المعدات، وليس أسـلوبًا تفاعليًا وغير مجدول بعد الانهيار. وكما يقول المثل في عالم البناء، فإن "سنتًا واحدًا من الصيانة الروتينية والوقائية يساوي دولارًا واحدًا في الإصلاحات"

وهذا يعني أن اتخاذ تدابير استباقية لمنع تعطل الماكينة منذ البداية يعد أكثر فعالية من حيث التكلفة من إصلاح الماكينات بشـــــــــكل تفاعلى.

هناك نوعان رئيسيان من صيانة معدات البناء: الصيانة الروتينية والصيانة الوقائية. يسير كلاهما جنبًا إلى جنب لإطالة عمر معداتك والحفاظ على سير العمليات بسلاسة، مع بعض الاختلافات.

ما أهمية صيانة معدات البناء؟

- وفورات في التكاليف - تحسين عمر المعدات - تحسين الكفاءة

- النفقات المتوقعة - السلامة

Construction equipment maintenance is a proactive, scheduled approach to equipment repair, rather than a reactive, unscheduled, post-breakdown approach. As the saying goes in the construction world, "a dime of routine and preventive maintenance is worth a dollar in repairs." This means taking proactive measures to prevent machine failure from the getgo is much more cost-effective than reactively repairing machines. There are two main types of construction equipment maintenance: routine maintenance and preventive maintenance. Both go hand in hand to prolong the longevity of your equipment and keep operations running smoothly, with a few differences.

Why is construction equipment maintenance important?

- Cost savings - Improve the longevity of equipment - Improved efficiency

- Predictable expenses - Safety

توفير الصخور ومواد البناء ● ●

Providing rocks and building materials



مجموعة الجنوب للنقل والمناولة south group.ly •



الصخور ومواد البناء

Providing rocks and building materials

ملف الشركة COMPANY PROFILE info@southgroup.ly

الصخور ومواد البناء







႔ 🥒 ملف الشركة COMPANY PROFILE



الشركة الوطنية للحفر وصيانة الابار





الأعمال السابقة

Company Portfolio

-مشروع بناء و تطوير المدينة الرياضية

- Sports City construction and development project

- مشروع توسعة طريق سرت الجفرة

- Sirte Al-Jufra Road Expansion Project

- مشروع طريق غات اوباري

- Ubari Ghat Road Project

- نقل و منوال و حفريات و تسوية لعدة مشاريع متفرقة

- Transportation, looms, excavations, and settlement for several different projects

- اعمال تنظيف و نقل مخلفات لعدة مكبات عمومية

- Cleaning and transporting waste to several public dumps

التركية LNAشركة





مجموعة الجنوب للنقل والمناولة SOUTH GROUP Transport & Handling